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Sitno, 27 lutego 2014 roku 
 

ST.0002.VI.44.2014 
 

Protokół Nr XLIV/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 27 lutego 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/2003 Rady Gminy Sitno z dnia 21 lutego 2003 r. w 

sprawie uchwalenia statutu gminy Sitno, 

- w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Sitno 

na rok 2015, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok budżetowy 2015 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Tarkot Alina 

14. Tukiendorf Edward 
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Radni nieobecni: 
1. Szajnoga Marek 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLIV Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor,  Panią kierownik 

CK Agnieszkę Grzesiuk, oraz członka zarządu Polskiego Komitetu Pomocy 

Społecznej Pana A. Szwajkowskiego, jak również przedstawicieli następujących 

organizacji pozarządowych: Stowarzyszenie „Nad Czarnym Potokiem”, 

„Stowarzyszenie na rzecz rozwoju Jarosławca”,  Stowarzyszenie Rozwoju 

i Promocji Gminy Sitno i Okolic”, Stowarzyszenie „Wschodnie Regionalne 

Brama Lwowska”, Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych, gminny klub 

sportowy „Potok Sitno”, Lokalna Grupa Działania „Ziemia Zamojska” i Rotary 

Club Zamość. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 16
30

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad sesji. 

Dalej Pan Przewodniczący zaproponował, aby w pierwszej kolejności 

oddać głos Panu Szwajkowskiemu, a następnie przedstawicielom organizacji 

pozarządowych. 

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 

obrad. 

Pan Wójt poprosił, aby do porządku obrad dołączyć jeszcze następujące 

uchwały: 

- Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/232/2013 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

- Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sitno do Spółdzielni „Nasza 

Energia”. 
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 Następnie Pan Wójt zaproponował, aby w dniu dzisiejszym nie 

podejmować uchwały sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Sitno na rok 2015. 

Ponieważ uwag więcej nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Sekretarz powitał wszystkich przybyłych gości, a następnie 

poinformował, że planowaliśmy wstępnie w dniu dzisiejszym podjąć uchwałę 

w sprawie „Programu Współpracy Gminy Sitno” z organizacjami 

pozarządowymi, jednak z racji tego, iż Gmina zakwalifikowała się do programu 

współpracy ze Stowarzyszeniem Równych Szans „Bona Fides” mogą być 

konieczne jakieś zmiany w tym programie. W związku z tym w dniu 

dzisiejszym nie ma sensu jej podejmować. Natomiast dzisiejsze spotkanie 

należy traktować, jako konsultacje w tej sprawie.  

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że starał się zgłaszać te organizacje 

pozarządowe, które były, jednak nie jest pewien, czy wszystkie zostały 

zgłoszone. 

Następnie Pan Sekretarz zapytał Pana Borowca: „czy stowarzyszenie to, 

które miało być założone, zostało już założone?”   

Pan Borowiec odpowiedział, że jest założone stowarzyszenie. 

Pan Sekretarz powiedział,: „ dlaczego nic nie wiemy o tym? Później są 

pretensje do Gminy, że Gmina nie współpracuje z organizacjami 

pozarządowymi. Nie jesteśmy w stanie wyłapać wszystkich organizacji, które są 

na terenie gminy. Organizacje też powinny informować Gminę, a w związku 

tym prosimy o zgłaszanie organizacji, ponieważ chcemy również 

współpracować.  

Pan Borowiec powiedział,: „że rozmawiali na ten temat z Panem 

Sekretarzem, iż miejscem i adresem pocztowym stowarzyszenia jest Urząd 

Gminy w Sitnie”. 
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Pan Sekretarz odpowiedział,: „że my nie wiemy do końca, czy to już jest. 

Czy jest opłata? Czy jest zarejestrowane w Sądzie Gospodarczym w Świdniku, 

czy nie jest zarejestrowane? Czy to jest stowarzyszenie zwykłe, czy to jest jakieś 

inne stowarzyszenie z działalnością gospodarczą – nic nie wiemy?”. 

Pan Borowiec powiedział,: „że mówił, iż jest to stowarzyszenie zwykłe 

i jeszcze pytał Pana Sekretarza: czy nie ma jakiś przeciwwskazań?” 

Pan Sekretarz odpowiedział,: że skoro jest tak to dobrze, ale czy jest już 

dokument w Sądzie?” 

Pan Borowiec wyjaśnił, że jeżeli jest stowarzyszenie zwykłe to nie ma 

obowiązku zagładzania w Sądzie Gospodarczym jest tylko rejestrowane 

w Starostwie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że teraz już będziemy wiedzieli. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że są tutaj Panowie z Polskiego 

Komitetu Pomocy Społecznej i z Klubu Rotariańskiego, którzy chcą nam pomóc 

sfinansować w znacznej części szczepienia przeciw wirusowi brodawczaka 

ludzkiego dla dziewczynek w wieku od 10 do 13 lat. Mamy już podpisane 

porozumienie w sprawie dofinansowania w granicach 8tys. zł – my deklarujemy 

swój udział nie mniej jak 2 tys. zł. Następnie ogłosimy otwarty konkurs ofert, 

w którym mogą brać udział organizacje pozarządowe – wygrywający konkurs 

przeprowadza szczepienia. Całość szczepień może kosztować w granicach 

80tys. zł, ponieważ wykonuje się 3 szczepienia. Potrzebna będzie zgoda 

rodziców, trzeba będzie ogłosić konkurs otwartych ofert – muszą być ogłoszenia 

w prasach lokalnych, na BIP-ie. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że przekaże jeszcze informacje na temat 

zadań sportowych, kalendarza sportowego( odbył się konkurs ofert), również już 

te zadania realizuje organizacja pożytku publicznego. 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos przedstawicielom Klubu Rotary, 

którzy omówili działalność klubu na rzecz szczepień, a także ogólną działalność 

klubu, jak również problem raka szyjki macicy i jego przyczyny zachorowania. 

Kolejno głos zabrał Pan Szwajkowski, który przedstawił historię 

i działalność Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej, a także poinformował 

o potrzebie wykonywania szczepień przeciwko rakowi szyjki macicy oraz 

zadeklarował przekazanie przez klub 8tys. zł na rzecz szczepionek. 

 Pan Pawlicha zapytał: „ile dziewczynek byłoby u nas objęte tym 

szczepieniem?” 

Pan Wójt odpowiedział,: „ że około 137 dziewcząt. 

Dalej Pan Wójt podziękował przedstawicielom klubu Rotary i Panu 

Szwajkowskiemu za przybycie i chęć pomocy. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał: „czy ktoś jeszcze, chce zabrać głos 

w sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi?” 

Głos zabrała Pani Nina Drozdowska ze Stowarzyszenia Inicjatyw 

Społecznych, która wyjaśniła, że spotkanie w dniu dzisiejszym na sesji Rady 
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Gminy z organizacjami pozarządowych z terenu naszej gminy, jest związane 

z realizacją projektu o charakterze powiatowym. 

Następnie Pani Drozdowska omówiła projekt organizowany przez 

Stowarzyszenie Równych Szans „Bona Fides”, który jest pod wspólną nazwą na 

Zamojszczyźnie i obejmuje 7 gmin powiatu zamojskiego. Projekt ma na celu 

poprawę współpracy samorządów z organizacjami pozarządowymi. 

Kolejno Pani Drozdowska powiedziała, że ma nadzieję, iż Program 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi, który jest, co roku opiniowany, 

a także miał być dzisiaj przyjęty uchwałą przez Radę, będzie też dokumentem, 

nad którym będą mogli pracować. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że możemy dzisiaj tego programu nie 

przyjmować, tylko może on na razie służyć do konsultacji. 

Pani Drozdowska powiedziała, że doszukała się na BIP-ie uchwały z 2011 

roku, która precyzuje, jak powinny przebiegać konsultacje społeczne.  

Następnie Pani Drozdowska poprosiła, aby dzisiejszego spotkania nie 

traktować, jako konsultacji w sprawie Programu Współpracy z organizacjami, 

na 2014, ani na 2015rok.  

Dalej Pani Drozdowska powiedziała, aby na dzisiejszym spotkaniu 

zastosować procedury konsultacji, które są w Uchwale Rady Gminy z lutego 

2011 roku. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że te konsultacje były przeprowadzane w 2011 

roku i nie było żadnych uwag. 

Pani Drozdowska zapytała,: „jak były przeprowadzane te konsultacje?” 

Pan Sekretarz odpowiedział, że były przeprowadzane zgodnie z uchwałą 

z lutego 2011 roku – część organizacji w ogóle nie było. 

Pani Drozdowska zapytała,: „kiedy były przeprowadzane konsultacje? 

Kiedy było ogłoszenie? Ponieważ przeglądała BIP i w ogóle nie ma śladu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że to wszystko pokaże w najbliższym czasie, 

gdyby nie było konsultacji to byśmy w ogóle tego programu nie uchwalili na rok 

2011. Natomiast nie jest konieczne przeprowadzanie co roku konsultacji, jednak 

w związku z tym, że akurat pracujemy nad programem – rozwija się współpraca 

możemy do tego wrócić. Mamy czas, co najmniej do września. 

Następnie Pani Drozdowska kontynuowała dalszą wypowiedź na temat 

następnego etapu współpracy ( inicjatyw społecznych). 

Dalej Pani Drozdowska powiedziała, że możemy wspólnie stworzyć na 

stałe taką grupę roboczą, która jest w stanie przygotować porządną Strategię 

Gminy, za którą się płaci kilkanaście tysięcy złotych. 

Pan Pawlicha zapytał,: „jakie działania mogą być realizowane z tego 

projektu?” 

Pani Drozdowska odpowiedziała,: „że jeszcze nie wiemy, jednak na pewno 

nie na środki trwałe, ani na inwestycje. 

Pan Sekretarz powiedział, że odnośnie współpracy mamy podpisane 

umowy partnerskie ze wszystkimi organizacjami działającymi na terenie naszej 
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Gminy i są one wiążące. Jeśli chodzi o Strategie Gminy to mamy przyjętą na 

lata 2007-2015 z perspektywą na 2020. Zostało przygotowanych 7 egzemplarzy 

załącznika do strategii, odnośnie naszych planów, które będą Państwu 

przekazane. Załącznik ten przedstawia informacje, co mamy robić w gminie 

(remonty i budowa dróg, inwestycje). 

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „(…)że chciałby, aby ta współpraca 

polegała na zaangażowaniu. O przychodzenie z problemami, żebyśmy wiedzieli, 

co w tej Gminie mamy, bo po rozmowach z pewnymi osobami wynika, że 

Gmina Sitno w ogóle nie współpracuje z organizacjami pozarządowymi, 

a w rzeczywistości jest wręcz odwrotnie”.  

Pani Drozdowska zapytała,: „po co wchodzimy do tego projektu skoro jest 

tak dobrze ze współpracą z organizacjami pozarządowymi?” 

 Pan Sekretarz powiedział,: „że jest przykro, iż nie szanujemy siebie 

nawzajem. Prośba o szacunek, o współpracę, a będzie wszystko dobrze”. 

Pan Chwieralski powiedział,: „(…) że Pan Sekretarz mówi, iż jest taki 

świetny kontakt z organizacjami i Pan Sekretarz zabiegał o to, żeby jak 

najwięcej organizacji weszło do projektu. W każdym bądź razie ja zostałem 

poinformowany dopiero o 4 spotkaniu. Pan Sekretarz jest w naszym 

stowarzyszeniu, wie gdzie jest dom Prezesa. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że wielokrotnie próbował się skontaktować 

dzwoniąc. 

Na koniec głos zabrał Pan Wójt, który podsumował dyskusję na temat 

współpracy z organizacjami pozarządowy, mówiąc, że tak naprawdę potrzebna 

jest dobra współpraca. 

Dalej Pan Wójt podziękował organizacjom za dotychczasową współpracę.  

Pan Sekretarz poinformował, że wystąpiliśmy z pismem do Poczty 

Polskiej, aby poczta pracowała przynajmniej jeden dzień dłużej, podobnie jak 

Urząd Gminy, który we wtorki pracuje od 8 do 16.  

Następnie poruszono temat żywności w Kornelówce. 

Pani Twardziszewska zaapelowała, o wspólną współpracę organizacji 

pozarządowych a nie o walkę między nimi. 

Pani Drozdowska podsumowując dyskusję na temat organizacji 

pozarządowych powiedziała, że najważniejsza jest zasada uczciwej konkurencji. 

Pan Sekretarz podziękował za udział w dyskusji na temat organizacji 

pozarządowych i poprosił o uzupełnienie informacji przez organizacje, tak żeby 

była pełna komunikacja. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 
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1) Uchwała Nr XLIV/247/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/2003 Rady Gminy Sitno z dnia 21 

lutego 2003 r. w sprawie uchwalenia statutu gminy Sitno. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że wszystko jest związane z reorganizacją Centrum 

Kultury i Biblioteki. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Sekretarz zaproponował, aby ostatnią uchwałę alkoholową przenieść 

w miejsce uchwały o programie współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

która to nie będzie podejmowana na dzisiejszej sesji – dzięki temu nie będzie 

luki w numeracji. 

 

2) Uchwała Nr XLIV/248/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/232/2013 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

 

Pan Wójt omówił zmiany w uchwale wynikające z potrzeby transportu 

żywności dla rodzin. 

Pan Przewodniczący poinformował, że dochodziły go sygnały, iż niektórzy 

próbują sprzedawać otrzymaną żywność z pomocy społecznej. 

Pani Tor powiedziała, że jeżeli ktoś będzie o takim fakcie wiedział to prosi 

o informację. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XLIV/249/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok 

Pani Skarbnik na wstępie poinformowała, że załączniki, które otrzymali 

Państwo Radni do w/w uchwały musiały ulec zmianie, dlatego też są one nie 

aktualne (aktualne zostały rozdane). 

Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, że została nam zmniejszona 

subwencja oświatowa o 67tys.zł. 

Pan Juszczak zapytał,: „czy zima będzie nas kosztować ponad 120tys.zł. 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że tyle aż nie. 

Pan Sekretarz przedstawił koszty za odśnieżanie. 

Pan Palikot powiedział,: „(…) że minęło już około 3 tygodnie od opadów 

śniegu i do dnia dzisiejszego mimo moich próśb do Pana Wójta droga do ludzi 

jest nieodśnieżona. Dowozicie działaczy partyjnych, specjalnie ośnieżacie 

drogę, a dalej o ludziach zapominacie. Dlaczego do dnia dzisiejszego ta droga 

nie jest odśnieżona? Do dnia dzisiejszego ci ludzie nie mają którędy wyjechać.” 

Pan Sekretarz odpowiedział,: „(…) że jest to nieprawda. Celowo niebyła 

odśnieżana droga do Pana Franciszka, bo byłaby dyskusja, że do Greli i za Grelą 

jest zrobiony dojazd. Zrobiliśmy dojazd od Kucharskiego. Pan opowiada 

niestworzone rzeczy. Jest dojazd z drugiej zupełnie strony. Każdy dom, który 

jest na Mocówkę jest odśnieżony. Pan mi nie zarzuca o jakiś wyjazdach i o jakiś 

delegacjach i innych rzeczach, bo Pan nie ma prawa. Ja Pana szanuje, a Pan nie 

szanuje”. 

Pan Wójt nawiązując do tematu powiedział, że sam też był przeciwny 

odśnieżaniu drogi w stronę Pana Franka G., ponieważ zaraz będzie problem, 

jednak to jest droga gminna. 

Pan Palikot zapytał,: „czy odśnieżanie prywatnych posesji, też jest droga 

gminy?” 

Dalej Pan Palikot zapytał,: „jakie posesje prywatne są odśnieżane 

w Cześnikach i Bożym Darze?” 

Pan Wójt odpowiedział,: „(…) że nie interesuje go, kto, z kim rozmawiał, 

może ktoś uzgodnił sobie prywatnie. Na jakiej podstawie możemy teraz tak 

mówić. To jest domniemanie. Trzeba trochę inaczej widzieć te rzeczy”. 

Następnie Pan Wójt stwierdził, że mimo tych różnych problemów 

związanych z odśnieżaniem, jako Gmina zdaliśmy egzamin. 

Pan Palikot powiedział,: „żeby zostało zapisane w protokole, że Pan 

Sekretarz powiedział, iż ta droga nie zostanie odśnieżona – czekamy, aż śnieg 

stopnieje”. 

Pan Wójt powiedział, że zrobimy i tą drogę. 

Pan Borowiec powrócił do tematu zakrzaczenia przy drodze na Rozdoły. 

 

Ponieważ więcej pytań nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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4) Uchwała Nr XLIV/250/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pan Wójt stwierdził, że stanęliśmy na poziomie roku 2011, jak chodzi 

o dochody natomiast koszty rosną, jeśli chodzi o rok 2015 może on być jeszcze 

gorszy. 

Pan Juszczak zapytał, czy ten załącznik, który otrzymali do tej uchwały był 

związany z poprzednią uchwałą z przed zmian?” 

Pani Skarbnik wyjaśniła,: „(…) że tak i również uległ on zmianie jednak 

nie był on już drukowany, jeśli jest taka potrzeba to będzie on rozdany na 

następnej sesji”.  

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

5) Uchwała Nr XLIV/251/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r. 

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 

budżetowy 2015 środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że byłoby lepiej jakby ten fundusz sołecki był 

przeznaczony w większej ilości na wydatki inwestycyjne, ponieważ tego 

funduszu jest ponad 200tys.zł. 

Pan Pawlicha zapytał, czy fundusz sołecki ma być na jedną większą 

inwestycję. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie mówi, iż musi być jednak byłoby 

lepiej. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w tej kwestii to trzeba by zwołać 

wszystkich mieszkańców gminy i z nimi rozmawiać, a w szczególności 

z sołtysami. 

Pan Pawlicha powiedział, że jak będą te zebrania to ten fundusz ma być na 

polepszenie życia na wsi – raczej na jakąś jedną inwestycję na wsi, żeby nie 

robić kilku. 

Pan Przewodniczący powiedział, że są sołectwa, w których fundusz 

przeznaczony jest na jedną inwestycję. 

Pan Pawlicha powiedział,: „tylko żeby nie szło na koło gospodyń, czy na 

straże, tylko na poszerzanie inwestycji. 

Pan Sekretarz powiedział, że tego się nie da przewidzieć, są zebrania. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że zamawiamy w tej chwili 31 

strojów ludowych zamojskich z projektu, jednak zostaje jedno koło gospodyń 
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wiejskich w Sitnie bez strojów ludowych. Teraz jest pytanie: czy zamawiamy od 

razu te brakujące stroje: 5 dla KGW Sitno i 1dla Bożego Daru – koszt jednego to 

1131,80 zł. W związku tym Pan Sekretarz zapytał Panią sołtys z Sitna, czy 

przeznacza część funduszu sołeckiego na zakup tych strojów. 

Pani Sołtys wyraziła zgodę na przekazanie części funduszu sołeckiego na 

ten cel. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, dla kogo są przewidziane stroje 

ludowe z projektu. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że mamy też zamówione stroje dla 

orkiestry dętej w Sitnie. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

6) Uchwała Nr XLIV/252/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lutego 2014r. 

w sprawie przystąpienia Gminy Sitno do Spółdzielni „Nasza Energia”. 

 

Pan Wójt powiedział, że musimy szukać dochodów, dlatego też trzeba coś 

w tym kierunku robić. Wkład, jaki miałby wynosić z tytułu udziału 

w Spółdzielni to 500zł i 100zł wpisowego. 

Pan Pawlicha zapytał,: „czy my, jako samorząd możemy uczestniczyć 

w działalności gospodarczej?” 

Pan Sekretarz powiedział, że widocznie możemy – gminy sąsiednie już 

podjęły taką uchwałę. 

Pan Pawlicha zapytał jak jest perspektywa powodzenia tego 

przedsięwzięcia? 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej chwili to trudno powiedzieć 50:50. 

Wszystko będzie zależało też od złożenia wniosku w ramach innowacji 

gospodarki. 

Pan Pawlicha zapytał,: „kto będzie założycielami tej spółdzielni, czy Pan 

Rabiega czy gminy? 

Pan Wójt powiedział, że Pan Rabiega mówił, że dwie instytucje chcą być 

uczestnikami jednak na chwilę obecną nie wie, jakie to instytucje. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Poruszając zagadnienia: 

1. Gminna Spółka Wodna ( podsumowanie działalności); 

2. Drogownictwo ( odśnieżanie); 

3. Inwestycje ( podpisanie umowy na remont remizy w Cześnikach, remont 

świetlicy w Czołkach, kolektory słoneczne- Pan Wójt podał ilość 

instalacji solarnych w poszczególnych miejscowościach); 

4. Sprawy strażackie (zebrania strażackie, szkolenia); 

5. Sprzedaży alkoholu w sklepach z terenu gminy; 

6. Sprawy kulturalne (turniej siatkówki, ferie dla dzieci); 

7. Sprawy oświadczeń majątkowych; 

8. Akcyzy za paliwo; 

9. Wypełnianie wniosków dla rolników na dopłaty; 

 

Pan Sekretarz poinformował, że niedawno podejmowaliśmy uchwałę 

o oznaczeniu przystanków. W związku tym przyszło pismo z Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad informujące, iż nie mają pieniędzy na wykonanie 

przystanków. Być może uda się zrobić tylko te cztery przystanki w Jarosławcu. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że doszły go informację, „(…) że Panowie 

policjanci ze Skierbieszowa stają sobie na tej drodze hrubieszowskiej. 

Wysiadają ludzie z autobusu, czy busa. No i wiadomo do drogi w Cześnikach 

idą ze 100m po prawej stronie, a policjanci zaraz karają, ich mandatem (50zł). 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Borowiec po raz kolejny poprosił o zobligowanie Powiatu do wycięcia 

krzaków przy drodze na Rozdoły, ponieważ to one w dużej mierze 

zatrzymywały śnieg. Należałoby, również pogłębić rowy na odcinku drogi 

Janówka-Rozdoły. 

Dalej Pan Borowiec powiedział, że byliby na pewno chętni, którzy 

w zamian za wycięcie np. 200m krzaków otrzymaliby usychające drzewo, które 

rośnie przy tej drodze. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie rozmawiał z Panem Bolkiem Zarządu 

Dróg, a następnie z  Panem Łagowskim i wystosujemy następnie pismo do Pana 

Starosty w tej sprawie. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jest też problem, jeśli chodzi o drogę na 

Wolicę, tego też nie możemy odpuścić. 
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Następnie Pan Wójt stwierdził, że tak naprawdę wszystkie drogi 

powiatowe wymagają, chociaż zlikwidowania ubytków. 

Pan Kozak poprosił o poprawienie drogi koło Markiewicza. 

Pan Sekretarz stwierdził, że tam należy zrobić ze 150m stabilizacji, 

ponieważ gruz nic nie da. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że na Osiedlu w Jarosławcu 

zostały poprawione drogi. 

Pan Juszczak podziękował za poprawienie dróg na osiedlu. 

Pan Pawlicha poinformował, że koło Pani Wójcik( koło Sieczki) droga jest 

prawie wywrócona spowodowane to zostało wywózką drzewa z lasu przez 

nadleśnictwo. 

Dalej Pan Pawlicha powiedział, że trzeba się już przymierzyć do remontu 

łazienek w szkole w Cześnikach, tak żeby to w czasie wakacji było zrobione. 

Trzeba zrobić dokumentację jak to ma być i wybrać wykonawcę. 

Pan Sekretarz powiedział, że wstępnie rozmawiał już z ekipą, która 

remontuje remizę w Cześnikach. 

Pan Wójt powiedział, że będziemy się nad tym zastanawiać na pewno 

dokumentację będziemy robić, jednak wszystko będzie zależało czy będziemy 

mieli pieniądze. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo z Ośrodka Zdrowia 

w Sitnie w związku z brakiem drożności w sieci wodno-kanalizacyjnej w NZOZ 

Ośrodku Zdrowia. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że kanalizacja w Ośrodku Zdrowia została już 

poprawiona i udrożniona. 

 Pan Borowiec zapytał, czy od marca będzie jeździł autobus MZK na 

Stanisławkę. 

 Pan Sekretarz odpowiedział, że w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie 

z Prezesem MZK o godz. 8
00

, na które zaprasza. 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XLIII/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 
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Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli w/w Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 13 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Robert Mazurek          Edward Tukiendorf 


